

**Appendix B / Annexe B**

## Entry Standards / Minima d'engagement

**A MAU Member may enter one athlete in each event, irrelevant to any standard. If a MAU Member wants to enter a second athlete in the same event he/she must comply with the qualification standards.**

Men	Event / Epreuve	Women
10"57	100m	11"80
21"24	200m	24"00
47"20	400m	54"20
1'48"50	800m	2'06"50
3'44"00	1500m	4'22"00
14'15"00	5000m	16'30"00
30'20"00/14'15"00 (5000m)	10,000m	36'00"00/16'30"00 (5000m)
14"30	110m hurdles	13"80
53"00	400m hurdles	59"80
8'55"00	3000 m steeple chase	10'37"00
2m12	High Jump	1m80
5m15	Pole Vault	4m00
7m55	Long Jump	6m15
15m80	Triple Jump	12m90
17m50	Shot Put	14m00
52m00	Discus Throw	48m00
64m00	Hammer Throw	57m00
69m00	Javelin Throw	51m00
-	Relay 4 x 100m	-
-	Relay 4 x 400 m	-
44'00"00/1h28'00" (20km)	10,000m walk	50'00"00/1h44'00" (20km)

- All performances must be achieved during the period 1 January 2019 to 26 May 2021.
- All performances must be achieved during an official competition organised in conformity with WA Rules, and sanctioned by the WA, its Area Associations or its Member Federations.
- Performances achieved in mixed events (between male and female participants), held completely in the stadium, may be accepted under WA Technical Rule 9.2.
- Wind assisted performances (over 2m/sec) will not be accepted.
- For the 100m, 200m, 400m, 110m/100m/400m Hurdles and 4x100m, only the performances achieved with an automatic timing system complying with the WA Technical Rule 19 (13 to 18) will be accepted.
- Indoor performances will be accepted.
- For the running events of 400m and over, performances achieved on over-sized tracks will not be accepted.
- For the walking event, performances on road will be accepted.
- For the 10,000m, the standards can be achieved on 5000m races. For the 10,000m walk the standards can be achieved on 10,000m track, 10km road, 20,000m track or 20km road.

- Les performances doivent être réalisées du 1er janvier 2019 au 26 mai 2021.
- Les performances doivent être réalisées lors d'une compétition officielle organisées conformément aux règles de WA et validées par WA, ses associations continentales ou ses Fédérations Membres.
- Les performances établies lors d'épreuves mixtes (participants homes et femmes ensemble), organisées complètement dans un stade, peuvent être acceptées conformément à la règle technique 9.2. de WA.
- Les performances réalisées par condition de vent trop favorable (plus de 2m/sec) ne seront pas acceptées.
- Pour les 100m, 200m, 400m, 110m/100m/400m Haies et 4x100m, seules les performances réalisées avec un système automatiques de faux-départ seront acceptées, conformément à la règle technique 19 (§13 à 18) de WA.
- Les performances en salle seront acceptées.
- Pour les épreuves de 400m et plus, les performances réalisées sur une piste surdimensionnée ne seront pas acceptées.
- Pour l'épreuve de Marche, les performances sur route seront acceptées.
- Pour le 10,000m, les minimas peuvent être réalisés sur une distance de 5000m. Pour le 10,000m marche, les minimas peuvent être réalisés sur 10,000m piste, 10km route, 20,000m piste ou 20km route.